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Želja več kot možnosti
vendar pa se je zataknilo pri pridobitvi zamljišča. Le-to je
namrei zasebna last in je prišlo d.0 nekih pravnih zaple-
tov. V nasprotnem primeni pa bi bila, kot zatrjuje An-
drej Kralj, razširitev pokopališča že končana in to najbrž
vključno z mrliško vežico, ki so jo dolžni v skladu z občin-
skim odlokom zgraditi.

Kdaj javna govorilnica?
Nič manj potrpljenja morajo imeti Dvorčani tudi pri

telefonu. Zdaj že vsaj kakih osem let, če ne več, čakajo
na javno govorilnico, a te še vedno ni od nikoder. Dalj
kot do obljub zlepa ne pride. »PTT se ves čas izgovarja,
da ni več na voljo novih številk, vendar pa so zadnja leta
mimo prioritetne liste pnkjjučili že več telefonov,« se jezi
Andrej Kialj. »Za javno govorilnico pa nikakor ni šte-
vilke.«

Kdaj se bo Dvor dokopal do tako želene govorilnice,
ob vsem tem ostaja povsem negotovo. Tako kot po vsej
priliki ostaja negotovo tudi, kdaj bodo dobili telefon tudi
ostali interesenti, ki jih je menda vsaj deset v kraju. Za
zdaj jim pač ne preostane drugega, kot da ootrpijo.

Boljše in slabše rešitve
Kdor se po slikoviti Polhograjski dolini pripelje

v Dvor, mu ne more uiti naglo zaporedje nevarnih ovin-
kov, ki vodijo skozi vas. Tu je tudi žarišče najhujših
promentih zagat, saj je kljub dvema zrcaloma, ki stojita
na obeh najnevarnejših ovinkih, cesta za marsikatercga
tujca 5e vedno trd oreh. Nič čudnega torej, da je v prete-

. klosti že več voznikov pristalo na pokopališču pod cesto.

Ondan je prišel na dan predlog, da bi zadevo rešili
preprosto z obvozom iz. Belice, a se je zataknilo pri
denarju. Tega ni na razpolago. Podobno je tudi z novo
avtobusno postajo. Ta bi bila še kako potrebna, a se ne
morejo zediniti glede lokacije: tam kjer je zdaj, ne pride
v poštev, ker na tistem mestu čakajo otorci na šolo, če bi
jo zgradili pri Plet, kot drugi rešitvi, pa najbrž ne bi bilo
povolji krajanom Dolenje vasi, ker bi imeli potem preda-
leč. Isto je tudi z vaško zbiralnico mleka? Tudi tu je
lokacija vse prej kot posrečena, saj se vse odvija na cesti.
Morali bi jo urediti kje drugje.

Nekoliko bolj pa so Dvorčani zadovoljni s svojo trgovi-
no (tudi ta leži ob cesti). Ta je sicer še kar dobro
založena, le škoda je, ker ni nekoliko večja. Mercator bi
moral, kot pravi predsednik vaške skupnosti, počasi za-
četi misliti na novo, ali pa vsaj primerno razširiti in
dopolniti obstoječo. Predvsem pa bi morali podaljšati
njen delovni čas, saj si morajo zdaj vsi, ki hodijo delat
v mesto nabavljati kar tam.

Teh težav pa so v Dvoru zdaj na srečo rešeni vsaj pri
javni razsvetljavi. Ta je zdaj kar lepo urejena. Tudi
znamenita gotska cerkev Sv. Petra, ki se estetsko prav
čudovito vklaplja v kraj, je z delno obnovo dobila lepšo
podobo, pri čemer je mimo Zavoda za sporaeniško var-
stvo izdatno pomagala tudi polhograjska župnija, ki jfc
organizirala zbiranje lesa in postavitev odra. Zdaj bi bilo
treba le še na njeni strehi namestiti snegobran, da pozimi
sneg ne bi drsel na cesto. In če se že tu tako uspešno
premika, razmiSljajo krajani, zakaj se ne bi še kje
drugje...
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